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Tid: Torsdagen den 4 mars 2010 kl. 19.00 
Plats: Heimdal - Örebro 
Närvarande: Lars-Inge Carlsson (LIC), ordförare 
 Rolf Elsrud (RE), sekreterare 
 Gunnar Gustafson (GG) 
 Jan Hörman (JH) 

 
 

 
§ 1 Mötets öppnande 
 Ordförande förklarar mötet öppnat.  

§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns utan ändringar 

§ 3 Genomgång / godkännande av föregående protokoll 
Protokoll från föregående styrelsemöte godkänns utan ändringar. 

§ 4 Skrivelser/rapporter 
Protokoll från Tingsrätten angående sammanträde om överklagande av 
samfällighetens bildande. 
Tvisten mellan Riggers och Proväxa gick till förlikning, medan Finn 
Eriksson inte infann sig vid sammanträdet.  
Dom meddelas 5 mars 2010. 
Skrivelsen, se bilaga 1, läggs till handlingarna. 

 

Mail från Mikael Larsson, Aspsoppsvägen 13, bilaga 2, angående 
trumman under cykelvägen till kärret. Risk för att trumman inte kommer 
att släppa igenom vatten vid snösmältningen. 
Styrelsen kommer att vara uppmärksam på problemet, men uppmanar 
samtliga fastighetsägare att kontrollera situationen i sitt närområde. 
Mindre problem åtgärdas av fastighetsägaren själv, vid behov av större 
arbeten kontaktas styrelsen. 

 

Påringning från fastighetsägare på Brunsoppsvägen. Man vill ha 
vägbulor på raksträckan söder om Aspsoppsvägen. Styrelsen beslutar 
att lägga vägbulor på avsedd sträcka när väderleken tillåter. 

 

Lantmäteriet har översänt en sammanställning över handlingar från 
förrättningsarbetet. Sammanställningen läggs till handlingarna. 
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§ 5 Ekonomiska läget 
Samtliga medlemmar med undantag av en medlem har betalt in 
årsavgiften dessutom resterar en medlem mindre belopp trots 
påminnelser. 
Tillgångarna idag är: Kassa 2,151.50, Plusgiro 229,736.79. 

Utestående skulder är betalning för samtliga plogningar och sandningar.  

§ 6 Vägstatus 
Vi får övervaka samtliga vägar och vara uppmärksamma på problem 
som kommer att uppstå under snösmältningen. 

§ 7 Övriga frågor 
Gunnar rapporterade från möte inom VA föreningen. Diskussioner pågår 
med Örebro kommun angående kommunens övertagande av VA 
anläggningen. 
Motsvarande ärende för vägsamfälligheterna sonderas från områdets 
samfälligheter.  

§ 8 Nästa möte 
Nästa möte bestäms till den 8 april kl. 19.00 på Heimdal. 

§ 9 Mötets avslutande 
Ordförande förklarar mötet avslutat 

 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

 

_________________  _________________  

Rolf Elsrud Lars-Inge Carlsson 


